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Zápisnica z  riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Trenč. Stankovce, 
konaného dňa 24.11.2008, v zasadačke Obecného úradu v čase od 16.30 do 21.30 hod. 

 
 

       Riadne zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce Ing. Eva Beňovičová. Po privítaní 
prítomných poslancov a občanov (viď prezenčná listina) skonštatovala, že vzhľadom na to že 
je prítomných 7 poslancov – je zasadnutie uznášaniaschopné. 
Poslankyňa Bc. Zuzana Jančová svoju neúčasť ospravedlnila. 
Za overovateľov zápisnice navrhla poslancov: PaedDr. Oľga  Šmatláková, Ján Surovský 
  (hlasovanie : za: 7,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Prípravou uznesenia poverila poslancov: Ing. Jozef  Kadák, Ing. Jozef Mojžiš 
  (hlasovanie : za: 7,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Písaním zápisnice poverila pracovníčku Ocú: Jana Dutková 
 
Program: 
 
1. Kontrola plnenia uznesení 
2. Rozpočet na rok 2009 – návrh 
3. Informácia o prepočte poplatkov pri zmene na euro 
4. Hodnotiaca správa ZŠ J. Lipského s MŠ za školský rok 2007 - 2008 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Uznesenie a záver 
 
   (za: 7,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
 
Návrh na zmenu  programu predniesla starostka obce, po bode 1 bol daný priestor občanom 
na ich pripomienky a otázky. 
 
   (za: 7,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
 
Zápis o pripomienkach  a otázkach  občanov je v časti  5.rôzne 
 
K bodu 1 – Kontrola plnenia uznesení 
 
Uznesenie č. 160/2008 
-  OZ schvaľuje „Kontrola plnenia uznesení“ a „ Zápisnicu z riadneho zasadnutia OZ“  
   dňa 22.10.2008 s nasledovnými pripomienkami : 
 
=  uzn.č. 148/2008 opätovne odročené z OZ 22.10.2008, futbal klub-odkúpenie pozemku 
=  uzn.č. 149/2008 v štádiu riešenia z OZ 22.10.2008, verejný vodovod - Pred Hoštáky 
=  uzn.č. 151/2008a 153/2008 majetkovoprávne vysporiadať,  vypracovať geometrický plán, 
               navrhnutá cena 100 Sk/m2, vyzvať žiadateľov, či súhlasia s navrhnutou sumou   
               z OZ 22.10.2008                                                                               Z : Bc. Ďurišová 
=  uzn.č. 152/2008 pripraviť nájomnú zmluvu z OZ 22.10.2008                 Z : Ing. Novotová 
=  uzn.č. 156/2008 v štádiu riešenia z OZ 22.10.2008,p. Letková - odkúpenie časti pozemku 
=  uzn.č. 157/2008 v štádiu riešenie z OZ 22.10.2008 p.Dohňanský,odstup.Ing. Krumpolcovej 
=  uzn.č. 159/2008 v štádiu riešenia z OZ 22.10.2008.,Ľ.Šišovský-prenájom parcely C-KN  
 - Mgr. Sýkorová, riaditeľka ZŠ – funkčnosť studne pri ZŠ sa bude opäť skúmať v jarných  
   mesiacoch 2009                                                                          Z : Mgr. Sýkorová, J.Husár 
                                                                                                                              
  (za: 7,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
 
 
 
 
 



K bodu 2 : Rozpočet na rok 2009 - návrh 
 
Uznesenie č. 161/2008 
OZ  berie na vedomie predložený návrh rozpočtu pre rok 2009  
- Ing. Kudla  doporučuje  registráciu organizácií a príspevok len registrovaným organizáciam. 
- Ing. Mojžiš a Ing. Šmatlák navrhujú organizáciam o snaženie zarobiť si a nečakať len na  
  príspevok od obce 
- Ing. Kadák informoval, že organizácie sú povinné podať vyúčtovanie dotácií za rok 2008     
  a tie organizácie, ktoré sú nezaregistrované sa majú zaregistrovať  
- rozpočet na rok 2009 sa dá občanom na vedomie do vývesnej tabule  
 
 
K bodu 3 : Informácia o prepočte poplatkov pri zmene na euro 
 
Uznesenie č. 162/2008 
OZ  berie na vedomie predložený stav plnenia úloh  pri prechode na euro, v podmienkach 
samosprávy  
- Ing. Šmatlák žiada doplniť do VZN, bezplatné užívanie priestorov SD pre TJ Sokol a kapely 
 
            
K bodu 4 : Hodnotiaca správa ZŠ J. Lipského s MŠ za školský rok 2007 -2008 
               
Uznesenie č.163/2008 
OZ schvaľuje  predloženú správu ZŠ J. Lipského s MŠ za školský rok 2007 - 2008, ktorá je 
spracovaná podľa Ministerstva školstva 
 
  (za: 8,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
 
 
K bodu 5: Rôzne 
 
5.1. – Zloženie inventarizačnej komisie 
 
Uznesenie č.164/2008 
OZ schvaľuje podľa predloženého návrhu  zloženie inventarizačných komisií ako i ústrednej 
inventarizačnej komisie 
-Ing. Kadák a Ing. Hrušovský - doplnení členovia do ústrednej inventarizačnej komisie 
 
  (za: 8,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
 
                                                                                                             
5.4. – Žiadosť o prenajatie nebytových priestorov – bývalá vináreň ( Michal Dutko, bytom 
Trenč. Stankovce 279) 
 
Uznesenie č.165/2008 
OZ neschválilo prenájom nebytových priestorov za účelom zriadenia baru pre Michala 
Dutka, bytom Trenč. Stankovce 279 
 
  (za: 0,  proti: 6,  zdržal sa: 1, Ing. Mojžiš) 
 
 
 
 
 
 
 
 



5.5. – Žiadosť o prenajatie nebytových priestorov – bývalá vináreň ( Ing. Ján Surovský, 
Trenč. Stankovce 676) 
 
Uznesenie č.166/2008 
OZ schválilo prenájom nebytových priestorov – bývalá vináreň Ing. Jánovi Surovskému, 
bytom Trenč. Stankovce 676, za účelom zriadenia kancelárskych priestorov. Cena nájmu za 
m2 je 250.- Sk , ako začínajúci nájomca. Nájomnú zmluvu pripraviť s termínom nájmu od 
1.1.2009 
                                                                                                                        Z : Bc. Ďurišová 
  (za: 6,  proti: 0,  zdržal sa: 1, Ing. Mojžiš) 
 
 
Prišiel Ing. Martin Kudla, o 17.15 hod., počet poslancov 8 
 
 
5.6. – Žiadosť o prenajatie nebytových priestorov – bývalá manikúra, pedikúra ( Ing. Janka 
Jančová, Trenč. Stankovce 676) 
 
Uznesenie č.167/2008 
OZ schválilo prenájom nebytových priestorov Ing. Janke Jančovej, bytom Trenč. Stankovce 
676, za účelom zriadenia salónu – vizážistka a tvárový dizajn, manikúra a pedikúra od 
1.2.2009. Cena nájmu za m2 je 250.-Sk,  ako začínajúci nájomca.  
                                                                                                                      Z : Bc. Ďurišová 
  (za: 8,  proti: 0, zdržal sa: 0) 
 
 
5.7. – Žiadosť o dotáciu pre činnosť Združenia amatérskeho tenisu 
 
Uznesenie č.168/2008 
OZ neschvaľuje žiadosť Združenia amatérskeho tenisu, nakoľko dané združenie nespľňa 
podmienky  VZN, nemôže byť zaradené v žiadosti o príspevok. 
                                                                                                                          Z : Dutková 
 (za: 0,  proti: 8,  zdržal sa) 
 
 
5.8. – Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na rekonštrukciu zborového domu(ECAU ) 
 
Uznesenie č.169/2008 
OZ zobralo na vedomie uvedenú žiadosť. Spôsob čerpania finančných prostriedkov bude 
riešený v súlade so schváleným  rozpočtom pre rok 2009  
 
 (za: 8,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
 
    
Uznesenie  č.170/2008  
5.16. - OZ ukladá Obecnému úradu zaslať zhotoviteľovi územného plánu výzvu na 
predloženie podkladov súčasného stavu spracovaného územného plánu obce. 
Žiada, aby bol dodržaný termín odovzdania územného plánu obce v zmysle zmluvy. 
                                                                                                                      Z : Dutková 
 (za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0)                                                                                   
 
 
Uznesenie č. 171/2008 
5.17 -  OZ schválilo cenu vstupeniek na Silvestrovský ples 2008 vo výške 500.- Sk 
 
 (za: 6, proti: 1,.p. Surovský, zdržal sa: 1, Ing. Mojžiš) 
 
 



Uznesenie  č. 172/2008  
5.18. -  OZ vyzýva  p. Tanáča o urýchlené predloženie dokladov týkajúcich sa  výsledkov 
merania hlučnosti na strelnici, uskutočneného v mesiaci September 2008, do termínu 
09.12.2008 
                                                                                                                      Z : Dutková 
(za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0,) 
 
5.2. – Žiadosť Jednoty dôchodcov  o udelenie uznania, / vyznamenanie/ pre Mgr. Ladislava 
Žižku za jeho celoživotnú prácu 
 
Uznesenie  č. 173/2008  
OZ odročuje  žiadosť Jednoty  dôchodcov o udelenie vyznamenanie pre Mgr. Ladislava 
Zišku a postupuje na kultúrnu komisiu s požiadavkou prehodnotiť zásluhy občanov obce  
a pristupovať k oceneniu systematicky. 
                                                                                                               Z: Ing. Šmatlák 
 
5.3. – Žiadosť o odkúpenie budovy – bývalá lekáreň (Anna Navrátilová, Trenč. Stankovce 80) 
 
Uznesenie  č. 174/2008  
OZ odročuje  žiadosť o odkúpenie budovy p. Navrátilovej a ukladá  finančnej a stavebnej 
komisii pripraviť zoznam nehnuteľností  v majetku obce a návrh kritérií vzťahujúcich sa na 
predaj. 
                                                                                                           Z : Ing. Kudla, Ing. Kadák                                    
 
5.9. – Žiadosť hudobnej skupiny „ Radovanka“ z Trenčianskych Stankoviec o  poskytnutie 
finančného príspevku na dokúpenie hudobnej aparatúry a jednotného odevu pre členov kapely     
 
Uznesenie  č. 175/2008  
OZ odročilo žiadosť hudobnej skupiny „ Radovanka“ z Trenčianskych Stankoviec a žiada 
doložiť doklad o registrácií. 
Dotácia z rozpočtu obce môže byť poskytnutá registrovanému žiadateľovi.                                                                                                                           
                                                                                                                              Z : Dutková 
 
5.10. – Žiadosť p. Koprivňanskej a p. Arbetovej o odstránenie výtlkov na dvore v Dome 
služieb a výmenu okien  
 
Uznesenie  č. 176/2008  
OZ zobralo na vedomie a odstúpilo žiadosť nájomcov v Dome služieb. Bude riešená v rámci 
rozpočtu 2009 
 
 
5.11. – Žiadosť BSI INVESTMENT  
a, – vybudovanie ihriska v areáli OC ( Uz. č. 123/2008),BONAS Slovakia s.r.o., Trenčín 
b, - rozšírenie a zastrešenie terasy a výstavby skladu a vysporiadanie  majetkovoprávnych      
      vzťahov 
 
OZ  žiadosti odročilo.  P. Krovina bude prizvaný na pracovnú poradu 3.12.2008 o 16.30 hod,  
kde budú žiadosti prekonzultované.  
 
 
 
 
 
 
 
 



5.1.2. – Vyhlásenie výberového konania na obsadenie funkcie riaditeľky Základnej školy Jána     
             Lipského s materskou školou Trenčianske Stankovce 
 
Uznesenie č.177/2008 
OZ berie na vedomie vyhlásenie výberového konania na obsadenie funkcie riaditeľky 
Základnej školy Jána Lipského s materskou školou Trenčianske Stankovce 
 
5.1.3. – Opätovná žiadosť p. Kičkovej a vlastníkov susedných pozemkov o vybudovanie   
             plánovanej prístupovej cesty k pozemkom rodinných domov parc.č.75/1, 75/2,75/3,   
             75/4,123,128/1, 129,132, 136, 449  
 
Uznesenie č.178/2008 
OZ berie na vedomie opätovnú žiadosť p. Kičkovej a vlastníkov susedných pozemkov 
o vybudovanie plánovanej prístupovej cesty k pozemkom rodinných domov parc.č.75/1, 
75/2,75/3, 75/4,123,128/1, 129,132, 136, 449. 
Žiadosť zaslaná Ing. Krumpolcovej a Ing. Trškovi – spracovateľom UPN 
 
 
5.1.4. – Oznámenie Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja o neschválení žiadosti   
             o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu ZŠ J. Lipského s MŠ 
 
 Uznesenie č.179/2008 
OZ berie na vedomie oznámenie Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja o neschválení 
žiadosti o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu ZŠ J. Lipského s MŠ 
 
 
Uznesenie č.180/2008 
OZ berie na vedomie stanovisko stavebnej komisie zo dňa 19.11.2008, ku žiadosti p. Jozefa 
Hudeka, bytom Trenč. Stankovce 261. OZ nemá námietky voči výstavbe v danej lokalite za 
dodržania podmienok navrhnutých stavebnou komisiou  
 
OZ berie na vedomie 
 
5.1.1. – Informácie o zavedení eura, šírenie informácií pre verejnosť 
 
 
K bodu 6 – Diskusia 
 
Ing. Škúci   
- chce vedieť z akého dôvodu sú pozastavené práce na štátnej komunikácii časti obce Veľké    
   Stankovce 
- starostka obce oboznámila všetkých poslancov, že investorom stavby je Trenčiansky   
   samosprávny kraj a dodávateľom Doprastav a.s. 
 
Ing. Hrušovský  
- informoval o probléme s parkujúcimi autami na štátnej ceste a chodníkoch v obci. 
- OcÚ nemá k tejto problematike schválené žiadne predpisy ani VZN 
- starostka vyzvala poslancov o zmapovanie svojich poslaneckých rajónov týkajúcich sa   
   parkovania na štátnej ceste a chodníkoch  v obci  
 
 
 
 
 
 



Ing. Hrušovský  
- upozornil na nedostatočné vyvezenie fekálií zo žumpy  
- p. Siváková odpovedala, že k vývozu iba časti fekálií zo žumpy došlo z dôvodu veľkého     
  počtu záujemcov a preto sa jednému občanovi vyviezlo len jeden krát, aby boli uspokojení      
  aj ostatní občania obce. 
  Informovaný bude p. Husár 
   
 
Ing. Mojžiš 
- oznámil narušenie  spevnenej plochy pod krížom na cintoríne v Malých Stankovciach 
- požiadal o vybudovanie chodníka ku katolíckemu kostolu od hlavnej cesty (od domu                   
  p.Medvedíka) popri dvore p. Zahumenského 
- skonštatoval že Lipského park je vo veľmi zanedbanom stave ( park je poškodený deťmi) 
- poukázal na poškodené oplotenie a plochu multifunkčného ihriska v Lipského parku 
                                                                                                                                                                                                                        
 
JUDr. Lipták  
- informoval poslancov o výsledkoch šetrenia sťažností p. Klabníka. 
- obec nepochybila, nepostupovala v rozpore so zákonom. 
 
 
Pán Bogár 
- na upozornenie poslancov o chove koní v ochrannej zóne, p.Bogár odpovedal, že pozemok,   
na ktorom sa kone pohybujú, má zmluvu s Urbárskou a pasienkovou spoločnosťou Veľké 
Stankovce a prístrešok postavený pri potoku neslúži na ustajnenie.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Úlohy z OZ dňa 24.11.2008 
 
1. Kultúrna komisia - navrhnúť podmienky, za akých môžu byť občania navrhnutí     
    na ocenenie pri významných jubileách a stanoviť formu ocenenia. 
2. Finančná a stavebná komisia - pripraviť zoznam nadbytočných nehnuteľností v majetku    
    obce a vypracovať návrh kritérií vzťahujúcich sa na ich predaj 
3. Poslanci OZ -  zmapovať vo svojich poslaneckých rajónoch pravidelne zaparkované autá    
    na miestnych komunikáciách,  štátnej ceste a chodníkoch 
4. Ján Husár – vedúci OPS – preveriť poškodenie spevnenej plochy pod krížom  na cintoríne   
    v Malých Stankovciach 
 - opraviť poškodené oplotenie na ihrisku  v parku Jána Lipského 
 
 
K bodu 7 – Uznesenie a záver 
Starostka obce ukončila riadne zasadnutie OZ poďakovaním prítomným za účasť o 21.30 hod 
Ďalšie zasadnutie OZ sa bude konať 15.12.2008  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                         
 
                                                                                            Ing. Eva Beňovičová 
                                                                                                starostka obce 
 
 
 
 
 
Overovatelia : 
 
Ján Surovský 
 
PaedDr. Oľga Šmatláková             


